

### 香港教師會教學研究周年大會 10/3/2007 Annual Conference by the Hong Kong Teachers' Association



香港教師會會長高家裕先生致送紀念品予馮院長。  
Mr Ko Gra Yee, President of Hong Kong Teachers' Association, presenting souvenir to Professor Fung.



院長馮國培教授出席由香港教師會主辦、香港歷史博物館及聯合書院協辦的「和諧教育與和諧人生」教學研究周年大會，並致開幕辭。  
Professor Fung Kwok Pui, Head of United College attended the annual conference organized by the Hong Kong Teachers' Association, co-organized by United College and the Hong Kong Museum of History and addressed the assembly.

### 書院語文改善計劃 - 英語學習營 20-22/5/2007 & 27-29/5/2007 UC Language Improvement Project - English Immersion Camps



四十一位分別參加兩個由書院舉辦的英語學習營。  
Altogether 41 students participated in two English Immersion Camps organized by the College.

### 書院語文改善計劃 - 普通話學習營 25-27/5/2007 UC Language Improvement Project - Putonghua Immersion Camp



十八位參與普通話學習營的聯合同學拍照留念。  
A group photo of Putonghua Camp Participants.

### 書院教職員聯誼會 二零零六至二零零七年度歡送晚宴 7/6/2007 UC Staff Association Farewell Dinner 2006 - 2007



所有出席嘉賓及教職員拍照留念。  
A group photo of all guests and staff attending the function.

院長馮國培教授(最右)及教職員聯誼會主席簡阮美妍女士(最左)與本年度榮休及離職的同事管理學系蔡美玲博士(左二)、社會學系陳鷹強教授(左三)、體育部盧德溪先生(右三)及課程與教學學系周昭和博士(右二)合照。

Professor Fung Kwok Pui, College Head (far right) and Mrs Pauline Kan, Chairperson of UC Staff Association (far left), posed a group photo with retired and departing staff, Dr Chua Bee Leng, Department of Management (second from left), Professor Chan Ying Keung, Department of Sociology (third from left), Mr Lo Tak Kai, Physical Education Unit (third from right) and Dr Chow Chiu Woo, Department of Curriculum and Instruction (second from right).

